

## **Addendum # 4**

The purpose of this Addendum No. 4 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the RFP.

### **Questions and answers as sub-bullets**

1. Can you please provide definition of “Vintage of Data” (Appendix E, section 1.1, Page 20 of 24)? Is it referring to the date of the imagery used to create the Geospatial Data, or to the production date of the Geospatial Data.
  - a. The Vintage of Data refers to the capture date of the imagery used to create the Geospatial data.

### **ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT RFP REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT**

Le but de cet addenda #4 ci-dessous du présent règlement est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts / modifications / toutes les informations qui font partie de la DDP référencée ci-dessus.

### **Questions et réponses en forme de sous-balles**

1. Pouvez-vous fournir une définition de « Millésime des données » (annexe E, section 1.1, page 21 de 25)? S’agit-il de la date de l’imagerie utilisée pour créer les données géospatiales ou de la date de production des données géospatiales?
  - a. Le Millésime des Données fait référence à la date de capture de l’imagerie utilisée pour créer les données géospatiales.

### **TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE LA DEMANDE DE PROPOSITIONS EN QUESTION DEMEURENT INCHANGÉES ET EN VIGUEUR.**